

AKFEN HOLDING Co. Inc.

For the attention of

**Mr. Sergey P.YAKUNIN
President of YAKONTO Ltd.**

20/03/2004

Dear Sir,

Following the discussion with Mr.Bogdan Kisic, and further AKFEN HOLDING Co. Inc. to express high interest to participate in the construction of Commercial Black Sea YACONTO Port in Tuapsinskiy district of Krasnodar Administrative Region of Russian Federation.

Akfen Holding is leading construction Turkish company covering its influence in the fields of construction, contracting, tourism, foreign trade, defense industry, insurance brokerage, natural gas distribution and commissioning, production of boilers and steel constructions and industrial plants. Akfen's annual turnover is over 250mln USD only in construction.

Akfen bases its activities realized on a wide spectrum both inland and abroad, on the foundation of a comprehensive information accumulation in the fields of projects design, engineering and executes said activities with the experience of long years and contribution of its experienced personnel. At present company ongoing construction projects list includes countries as Bulgaria, Iraq, Iran, United Arab Emirates, Moldova.

Akfen Holding has established and applies ISO 9001:2000 Quality System, ISO 14001 Environmental Management Systems, OHSAS 18001 Worker's Safety and Worker's Health Management System.

Holding has got high credibility ahead foreign and domestic banks, in the last year the banking guarantee letters overwhelmed 200mln. USD.

We ensure that <YACONTO> Project would be supported by our financial partners, by Turkish Government for the successful implementation of this Complex Program.

Hope on Your approval, and con-joint work.

For and on behalf of
Akfen Holding Co. Inc.



**Tunsel UNBAY,
General Manager**



AKFEN HOLDING Co. Inc.

**Вниманию
Президента ООО «ЯКОНТО»
С.П. Якунина**

20.03.2004

Уважаемый Господин !

После обсуждения с г-ном Богданом Кисичем была выражена огромная заинтересованность AKFEN HOLDING Co. Inc. в строительстве «Черноморского торгового порта ЯКОНТО» в Туапсинском Районе Краснодарского Края России.

AKFEN HOLDING является ведущей Турецкой строительной компанией, имеющей огромное влияние в областях строительства, подряда, туризма, внешней торговли, оборонной промышленности, страхования, торговлей и вводом в эксплуатацию объектов природного газа, производства бойлеров, металлоконструкций и промышленных предприятий. Ежегодный оборот AKFEN HOLDING Co. Inc. только в строительной отрасли составляет 250 млн. \$US.

Деятельность AKFEN HOLDING Co. Inc. простирается в широком спектре как внутри страны, так и за рубежом путем обработки огромных объемов информации в областях разработки и выполнения проектов. Фирма располагает всеми возможностями от многолетнего опыта работы до высокопрофессионального персонала. В настоящее время фирма ведет строительные проекты в Болгарии, Ираке, Иране, ОАЭ и Молдове.

AKFEN HOLDING Co. Inc. установила и придерживается следующих стандартов в своей работе: контроль качества ISO 9001:2000, окружающая среда ISO 14001, охрана труда и здоровья рабочих OHSAS 18001.

Холдинг обладает высокой кредитоспособностью у Турецких и иностранных банков - в прошлом году банковские гарантитные письма превысили сумму 200 млн. \$US.

Мы заверяем Вас в том, что Комплексная программ «ЯКОНТО» будет поддержана нашими финансовыми партнерами и Турецким правительством для ее успешного осуществления.

Надеемся на Ваше одобрение и совместную работу.

AKFEN HOLDING Co. Inc.

**Тансель Унбей
Генеральный Директор**